

Referat  
Menighedsrådsmøde + syn d. 28.2. 2018  
Oksbøl sogn

Mødet starter med gennemgang af Regnskab 2017 v/ Signe og Odin fra regnskabskontoret.

Regnskabet godkendes. Oksbøl sogns menighedsråd, CVR 20130318, Regnskab 2017, afleveret d. 28-02-2018 16:19.

Derefter syn:

Præstegården:

Mørk plet 5 kr stor på gulvet i havestuen ved døren. Forsøges afrenset og hold øje med den.

Sognegård og mandskabsrum: ingen mangler

Kirketårnet: ingen mangler. Revnerne i murene er uændrede

Kirkerummet:

Bag orglet: plet, som skal kalkes. Udbedres i 2018

Skib:

Reparation/ kalkning på nord og sydvæg ved prædikestolen og på modsat side: 2018

Reparation af småskader ved vinduer på sydvæg: 2018.

Præsteværelse:

Montering af skærm over radiator. Maling af væg bag radiator: 2018

Maling af skabe indvendig: 2018

Kapel:

Murværk afrenses for algebelægning: 2018

Mangler fra tidligere år:

Kirkevinduer males udvendig + kittes. Vi har tilbud fra 2017. Udskudt til 2018.

Udhæng ved kapellet males. Er med i tilbud fra 2017, udskudt til 2018.

Kirken udvendig: kalkning på udsatte steder. Vi ønsker afsat et beløb på 25.000 til 2019. Tages evt af driften.

1) Meddelelser fra formanden.

1a) Orientering fra regnskabskontorets møde 27.2. Vores bidrag vil stige ca 3000 kr fra 2019.

- 2) Meddelelser fra præsterne
  - 2a) Hanne orienterer om konfirmandweekend med overnatning og bespisning, som holdes indenfor konfirmandbudgettet. Ligeledes pilgrimsvandring for Oksbøl og Nordborg. Vi drøfter fastelavn.
- 3) Meddelelser fra kirkeværgen.
 

Der har været møde ang. påskeudstilling i kirken og våbenhus med Inger Dethlefsen.
- 4) Meddelelser fra kontaktpersonen.
 

Vores praktikant fortsætter på kirkegården på fuld tid indtil 11.juni.
- 5) Orientering om aktuel økonomi.
- 6) Orientering om lindetræerne. Vi afventer provstiets svar på vores henvendelse
- 7) Udviklingsplan for kirkegården: orientering om vores svar til provstiet. Vi afventer svar
- 8) Gravsteder i plæne. Orientering om vores svar til provstiet. Vi afventer svar.
- 9) Etablering af parkeringsplads ved Østergade og sti gennem præstegårdsskoven. Denne er godkendt, men vi skal have lavet en samarbejdsaftale med Naturstyrelsen. Jens har henvendt sig til Naturstyrelsen. Arbejdet med at rydde op i præstegårdsskoven er godt i gang. Der er fældet en del træ.
- 10) Præstetavlen: Jens Todsens vil gerne lave selve tavlen. Vi beder Jens Todsens om at lave tavlen og vi vil finde en anden til at skære bogstaverne.
- 11) Brud på vandværk: vi har lavet skadesanmeldelse til forsikringen og afventer svar.
- 12) Orientering om de 5 sognes samarbejdsrunde. Næste møde er i Oksbøl 20. juni kl 19. Ved næste møde drøftes samarbejdsaftalen omkring kirkegårdspersonalets samarbejde. Der er enighed om at Oksbøl gerne vil deltage i samarbejdet.
- 13) Biskoppens referat fra mødet med præsterne på Nordals og provsten. Heidi og Hanne orienterer. Menighedsrådet opfordrer de 5 nordalske præster til at holde et orienterende møde for de kommende konfirmander og deres forældre snarest.
- 14) Onsdagsmødet 7. marts med Linda Lassen drøftes.
- 15) Evt
 

Der er kommet et spørgsmål fra Nordborg menighedsråd om noder til organisten og ligeså bidrag til en korovernatning med børnekoret. Vi har ikke budgetteret med korudgifter. Men vi giver gerne et bidrag på 500 kr hvis børnekoret medvirker ved en gudstjeneste i Oksbøl kirke. Noder til organisten kan vi betale vores sædvanlige andel af 10/37. vi opfordrer organisten til at udarbejde et budget for korarbejdet i 2019.
- 16) Næste møde d. 4. april kl 18.30.

  
  
  
  


  
